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Abstract (en)
The invention relates to a heat-transfer fluid heating boiler body which is intended to receive at least one burner and is surrounded at least partially
by a jacket (3) for circulation of said fluid, said jacket (3) comprising an outlet (5) for the heated fluid, which is arranged in the bottom part of the
latter, and an inlet (4) for the cooled return fluid, which is arranged in the top part of said water jacket (3). The body of the boiler according to the
invention is characterised in that the inlet (4, 4', 4'') of the return fluid is arranged in such a manner that the fluid is distributed into said jacket in a
number of places at the same time. <IMAGE>

Abstract (fr)
L'invention concerne un corps de chaudière de chauffage à fluide caloporteur, destiné à recevoir au moins un brûleur et qui est enveloppé au moins
partiellement par une chemise (3) de circulation dudit fluide, laquelle chemise (3) comporte un départ (5) pour le fluide chauffé, qui est disposé dans
la partie basse de cette dernière, et une arrivée (4) du fluide refroidi de retour, qui est disposée dans la partie haute de ladite chemise d'eau (3). Le
corps de la chaudière selon l'invention est remarquable en ce que l'arrivée (4,4',4") du fluide de retour est aménagée de manière telle que le fluide
est distribué dans ladite chemise en plusieurs endroits en même temps.
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